
Enkel fråga 

 

 

 

 

Strömsbro kraftverk 

Testeboån med sina unika egenskaper är ett av våra vattendrag som idag kräver åtgärder för 

att nå en utökad potential. Den 8/6 i år beslutade Kommunstyrelsen att godkänna en 

avsiktsförklaring som har för avsikt att förvärva kraftverket vid Strömsbro. Medel för detta 

skulle bland annat sökas genom Vattenkraftens Miljöfond i Sverige AB.  

 

Med anledning av ovan är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

- Kommer kraftverket i Strömsbro förvärvas under 2022? 

- Är intentionen att riva kraftverket i Strömsbro? 

 

Jan-Eric Andersson 

Kristdemokraterna Gävle 


